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 ابتدا بفرماييد از چه س�الي وارد اين صنعت ش�دند و ش�ركت تكوين 
پي وي س�ي آتنا به عنوان يكي از ش�ركت هاي شناخته ش�ده در توليد در 
و پنجره هاي يوپي وي س�ي چرا اقدام به اس�تفاده از پروفيل هاي با نشان 

تجاري وين تك كرده است؟
بيش از 15 س��ال است كه در زمينه س��اخت درب و پنجره و پانل هاي ديواري، 
س��قفي، پاراتيشن و سقف كاذب يوپي وي سي فعاليت دارم و محصولات توليدي 
ش��ركت وين تك در مقايس��ه با محصولات مش��ابه به ويژه با در و پنجره هاي 
ساخته شده با پروفيل آلومينيوم داراي مزاياي منحصر به فردي از حيث كاهش 
مصرف انرژي و عايق  كردن در و پنجره هاي ساختمان دارد. خوشبختانه به دليل 
ام��کان عايق بندي صوت و جلوگيري از هدررفت انرژي، اس��تاندارد محصولات 
ساخته ش��ده از پروفيل هاي يو پي وي سي با نشان معتبر وين تك در مکان هايي 
نظي��ر كارخانجات توليدي و صنعت��ي، كارخانجات صنايع غذاي��ي، فرودگاه ها، 
هتل ها، مراكز بهداش��تي و درماني از جمله بيمارستان ها، ، مجتمع هاي تجاري، 
اداري مس��کوني و غيره مورد اس��تقبال قرار گرفته  است. ابتداي فعاليت شركت 
تکوين پي وي س��ي از پروفيل هاي ديگري اس��تفاده مي كرديم تا اينکه در سال 
1381 با وارد ش��دن پروفيل هاي وين تك تركيه به بازار ساخت در و پنجره هاي 
يوپي وي س��ي مطالعاتي در زمينه كيفيت و س��طح اس��تاندارد آن شروع كرديم. 
البته در ابتدا با مش��کلاتي در تامين پروفيل وين تك مواجه بوديم كه كم كم اين 

مشکلات برطرف شد. 

 از كيفيت پروفيل هاي توليدي با نشان وين تك در ايران راضي هستيد؟
واقعيت اين است كه كيفيت پروفيل هاي وين تك در بدو ورود به ايران چندان 
قانع كننده نبود اما مديريت شركت آدوپن پلاستيك پرشين به وعده هاي خود 
به خوبي عمل كرد و با جدي گرفتن انتقادها و پيش��نهادها و مذاكرات فش��رده 
مديريت و كارشناس��ان وين تك اصلاحات ج��دي روي محصولات وين تك 
انج��ام دادن��د و در كمتري��ن زمان ممکن ابهام ها و مش��کلات مطرح ش��ده 
برطرف ش��د و الان ه��م قاطعانه مي گويم كه پروفيل ه��اي وين تك توليدي 
ايران جزو بهترين پروفيل هاي كش��ور محس��وب مي ش��ود كه اين مزيت هم 
در خصوص قيمت و هم كيفيت و س��طح استاندارد جهاني آن قابل مقايسه با 

ديگر پروفيل ها نيست.
 بگذاري�د صادقان�ه س�والي را مطرح كنم ك�ه آيا به موقع سفارش�ات 
درخواستي را دريافت كرده ايد و آيا به دليل تاخير در پاسخ به سفارشات 

در توليد در و پنجره با توقف خط توليد مواجه شده ايد؟
صريح مي گويم نه؛ تيم پش��تيباني و بازرگاني ش��ركت آدوين پلاستيك پرشين 
تمام��ي ت��لاش خود را ب��ه كار گرفته اند تا هيچ خط تولي��د در و پنجره به دليل 
تاخير در پاسخ به سفارشات متوقف نشود. علت هم مشخص است هم در زماني 
ك��ه پروفيل هاي وين تك از كش��ور تركيه وارد بازار مي ش��د و هم الان كه اين 
پروفيل ه��ا با بالاترين اس��تاندارد دنيا در ايران توليد مي ش��ود، در كمترين زمان 
ممکن به سفارشات خريد پاسخ داده شده چرا كه به اندازه كافي مقاطع مختلف 

مهندس بابك آبكاري، مديرعامل شركت تكوين پي وي سي 

همیشه به ماورای آنچه که می خواهید بیاندیشید...
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پروفيل و يراق آلات و ديگر محصولات در انبارهاي 
اين ش��ركت موجود است كه نش��ان از برنامه ريزي 
و آين��ده نگري مديريت اين گ��روه صنعتي موفق و 

خوش آتيه دارد.
 س�ابقه حضور شما در صنعت ساخت و نصب 
در و پنجره ه�اي دوج�داره نش�ان مي ده�د كه 
در ش�هرهاي مختل�ف ايران پروژه داش�ته ايد؟ 
مي خواه�م بدانم ك�ه آيا پروفيل هاي با نش�ان 
وين تك آيا در شرايط مختلف آب و هوايي دچار 
مش�كلاتي نظير تغيير رنگ يا عدم مقاومت در 

برابر گرما و سرماي شديد نشده است؟
بيش از 15 س��ال اس��ت كه در صنعت س��اختمان 
فعالي��ت دارم و در اكثر ش��هرهاي اي��ران از جمله 
كرمان، جيرفت، بم، عس��لويه، آبادان با شرايط آب 
و هوايي بس��يار گرم و همچنين شهرهاي مشهد، 
تبريز و برخي ش��هرهاي ش��مالي با ش��رايط آب و 
هوايي متفاوت از س��رد خش��ك تا س��رد مرطوب 

پروژه نصب در و پنجره اجرا كرده ايم. با اين تجربه 
طولاني بايد تاكيد كنم كه پروفيل ها و يراق آلاتي 
كه از وين تك خريداري كرده ايم و از آنها در توليد 
در و پنجره يوپي وي س��ي به��ره  برده ايم، تا كنون 
هيچ مشکلي به شركت تکوين پي وي سي گزارش 
نشده است. اين يك مزيت براي وين تك محسوب 
مي ش��ود چرا كه پيش از اين ش��اهد اين بوديم كه 
برخي شركت هاي سازنده در و پنجره يوپي وي سي 
ك��ه از پروفيل هاي خارجي اس��تفاده كرده بودند با 
اعتراضات��ي مواجه ش��دند چرا كه در همين ش��هر 
ته��ران هم رن��گ پروفيل ه��ا تغيير ك��رده بود يا 
مقاوم��ت خود را در برابر تغيي��رات آب و هوايي از 

دست داده بود.
 چ�ه انتظ�اري از مديري�ت ش�ركت آدوپ�ن 
توليدكنن�ده  عن�وان  ب�ه  پرش�ين  پلاس�تيك 

پروفيل هاي وين تك در ايران داريد؟
اولا بايد از تيم مديريتي ش��ركت آدوپن پلاس��تيك 
پرش��ين ب��ه ويژه آقاي خداپرس��ت تش��کر كنم كه 
فرصتي را در اختيار برخ��ي نمايندگان خود از جمله 

ش��ركت تکوين پي وي س��ي قرار داد تا در نمايشگاه 
بين المللي صنعت ساختمان ايران با در اختيار داشتن 
غرفه ه��اي جداگانه حض��ور پيدا كنن��د و به عرضه 
محص��ولات و توانمندي ه��اي خود كنند. از س��وي 
ديگر باي��د تاكيد كنم كه نوع رابطه كاري ش��ركت 
آدوين پلاستيك پرشين با نمايندگان بر اساس يك 
رابطه دوس��تانه شکل گرفته و از همين رو مجموعه 
همکاران در اين شركت دوستان ما هستند و انتظارات 
خاص��ی هم از آنها نداريم چرا كه نوع برنامه ريزي و 
خدمات به گونه اي است كه در كمترين زمان ممکن 
و بدون واس��طه مي توان به خواسته هايمان برسيم. 
اعتراف مي كنم از نزديك ش��اهد تلاش شبانه روزي 
مديران و كارشناس��ان و كاركنان اين گروه صنعتي 
موفق هس��تم به نحوي كه در گام نخس��ت به قول 
خ��ود براي احداث كارخانه اي تم��ام مجهز در ايران 
عم��ل كردن��د و همچن��ان در حال توس��عه خطوط 
تولي��د و تکميل زنجيره هاي پروفيل يوپي وي س��ي 

هس��تند. باور كني��د رقابت در عرص��ه توليد پروفيل 
يوپي وي س��ي با توجه به نوس��ان نرخ ارز و افزايش 
هزينه توليد بسيار سخت شده، اما تاكيد مي كنم كه 
اين عوامل هرگز باعث نش��ده كه كيفيت پروفيل ها 
و يراق آلات و س��اير محصولات عرضه شده توسط 
ش��ركت آدوپن پلاستيك پرش��ين افت كند كه اين 
نش��ان مي دهد وين تك به افق روشن و دور دست و 

حضور هميشگي در بازار ايران نظر دارد.
پروفيل ه�اي  مقاط�ع  و  محص�ولات  تن�وع   

وين تك چگونه است؟
كافي اس��ت براي اطلاع از تن��وع مقاطع پروفيل و 
ديگ��ر محصولات وين ت��ك ب��ه كاتالوگ هاي اين 
شركت نگاه كنيم. در حال حاضر شركت هاي داخلي 
توليدكنن��ده پروفي��ل در هفت قالب اق��دام به توليد 
مي كنن��د، اما تعداد قالب ه��اي پروفيل وين تك فکر 
كنم 1200 عدد باش��د كه در كارخانه هاي وين تك 
در تركيه و ديگر كش��ورها وج��ود دارد و در كارخانه 
اي��ران هم مدام قالب هاي جديد به خط توليد اضافه  
مي ش��ود و با در نظر گرفتن سلايق مشتريان و نياز 

بازار ايران اين ام��کان وجود دارد تا قالب هاي مورد 
تقاضا طراحي و بر اس��اس آن پروفيل سفارش شده 

را دريافت كرد.
 به عنوان يكي از باس�ابقه ترين سازندگان در 
و پنجره يوپي وي س�ي در ايران انتظار ش�ما از 
انجمن تازه تاسيس كارفرمايان توليدكننده در 

و پنجره يوپي وي سي ايران چيست؟
در گام نخس��ت باي��د جل��وي فعالي��ت كارگاه های 
زير زمينی و توليد در و پنجره هاي فاقد استانداردهاي 
لازم گرفته ش��ود چرا كه آنه��ا بزرگ ترين ضربه را 
به اين صنعت نوپا زده اند. دوم اينکه بايد به س��متي 
برويم كه سرمايه گذاري كردن در اين صنعت توجيه 
اقتصادي لازم را داش��ته باش��د، چرا كه هزينه هاي 
تمام شده توليد به ويژه هزينه هاي مالياتي و بيمه اي 
بس��يار س��نگين اس��ت و در يك رقابت نابرابر سهم 
بالايي از بازار در اختيار توليدكنندگاني قرار مي گيرد 
ك��ه هزينه هايي چون بيم��ه و ماليات��ي را پرداخت 
نمي كنن��د، اما در عرثه رقابت كيفيت را فداي قيمت 

پايين تر مي كنند.
 اجرای پروژه ی مثل مس�كن مهر تا چه اندازه 
مشكلات سازندگان در و پنجره را تشديد كرد؟

واقعيت اين است كه ابتداي شروع پروژه هاي مسکن 
مهر مشکلات كمتر بود و خود ما در شركت تکوين 
پي وي س��ي توانستيم چند پروژه را در اختيار بگيريم، 
اما به تدريج ورق برگش��ت و به دليل افزايش هزينه 
ساخت و س��از، س��ازندگان و پيمانکاران پروژه هاي 
مسکن مهر، فقط و فقط بر قيمت پايين تر تکيه زدند 
و اي��ن رويکرد انها راه را ب��راي افت كيفيت باز كرد 
و بس��ياري از شركت هاي داراي برند و شناخته شده 
نظير تکوين پي وي سي حاضر نشدند وارد اين رقابت 
ش��وند. به نظر بايد هرچه سريع تر براي جلوگيري از 
تشديد تقاضا براي در و پنجره فاقد استاندارد ساخته 
ش��ده از پروفيل هاي ضعيف و يراق آلات محروم از 
كيفي��ت و اس��تحکام و به وي ژه س��اخت و نصب در 
و پنجره هاي غير اصولي چاره انديش��ي شود، وگرنه 
ام��کان خط��ر و تهديد كل صنعت دور از دس��ترس 

نيست.
 استقبال مردم از در و پنجره هاي يوپي وي سي 

را چگونه مي بينيد؟
اواي��ل اس��تقبال عموم��ي از اي��ن در و پنجره ها به 
عنوان نس��ل چه��ارم در و پنجره خوب بود، اما الان 
به دليل اينکه برخي شركت هاي در انتخاب پروفيل، 
ي��راق آلات و س��اخت و نص��ب در و پنجره ها دقت 
لازم را نداش��تند و اس��تانداردها را ج��دي نگرفتند، 
كم كم زمينه كاهش اعتماد م��ردم را فراهم كردند، 
به گونه اي كه برخي بدون اينکه مزايايي اس��تثنايي 
در و پنج��ره يوپي وي س��ي از جمل��ه عايق بودن در 
برابر ات��لاف انرژي و آلاينده هاي صوت و هوا را در 
نظر بگيرند، به س��مت در وپنجره هاي آلومينيومي و 
حتي آهن مي روند كه اين يك خطاي بزرگ اس��ت. 
اميدواريم ذهنيت منفي نيس��ت به اين صنعت شکل 

نگيرد.


